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Vragen van het lid Helder (PVV) aan de minister van Veiligheid en Justitie over 
de berichten «Sterfgevallen niet als verdacht herkend, talloze moorden blijven 
onbekend» en «Slordig met slachtoffers» (ingezonden 7 maart 2013). 

Vraag 1
Kent u de berichten «Sterfgevallen niet als verdacht herkend, talloze moorden 
blijven onbekend»1 en «Slordig met slachtoffers»?2 Klopt wat in deze 
berichten vermeld wordt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het absoluut onacceptabel is dat op deze manier 
(honderden) moorden onopgelost blijven en dus ook (honderden) moorde-
naars ongestraft blijven? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het niet zo kan zijn dat een sectie op een lichaam 
alleen volgt vanwege een oplettende medewerker van een mortuarium? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u bereid een onderzoek in te stellen naar de gevallen die ten onrechte 
niet voor obductie zijn opgegeven? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid de zaken waarin sprake lijkt te zijn van een misdrijf alsnog te 
openen en een opsporingsonderzoek in te stellen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat er een landelijk protocol moet komen waarin de 
criteria voor een sectie duidelijk vastliggen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, per 
wanneer gaat u maatregelen treffen om een dergelijk protocol in gang te 
zetten? 

1 Telegraaf van 2 maart 2013
2 Telegraaf van 4 maart 2013
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Vraag 7
Deelt u de mening dat het criterium om obductie te plegen niet moet zijn of 
een misdrijf vervolgbaar is, maar of er sprake is van een niet natuurlijke 
doodsoorzaak? Zo nee, waarom niet? Zo ja, per wanneer gaat u dit criterium 
veranderen?
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